
 

                           
 
 
RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  :  399-4  
Onderwerp  :  raadsvoorstel verenigingsgebouw Con Brio 
Portefeuillehouder :  Van Nieuwkerk 
Datum   :  19 maart 2023  
 

 

Vragen van de fractie van CDA Waterland aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 

op 20 maart 2023). 

 

Aanleiding/toelichting 

Het college heeft de raad een voorstel gedaan om in te stemmen met en een budget beschikbaar te 

stellen voor een multifunctioneel verenigingsgebouw. Dit voorstel is voor onze fractie reden om de 

volgende vragen te stellen. 

 

Vraag 1 

Wie is de eigenaar van het huidige pand van Olympia/Con Brio? 

 

Vraag 2 

Wie is eigenaar van de grond onder dit pand? 

 

Vraag 3 

Hoeveel m2 gebruiksoppervlak heeft dit pand? 

 

Vraag 4 

Hoeveel m2 gebruiksoppervlak krijgt het nieuwe gebouw op basis van optie 2 (multifunctioneel-

uitbreidbaar) van het raadsvoorstel? 

 

Vraag 5 

Graag krijgen wij inzage in Ruimtelijke Programma voor de huisvesting van de muziekvereniging. 

 

Vraag 6 

Zijn er op dit moment verenigingen/stichtingen in Monnickendam die op zoek zijn naar ruimte die 

niet bestaande ruimten kan worden gevonden? 

 

Vraag 7 

Waarom is de nieuw te bouwen sporthal niet meegenomen in de matrix? 

 

Vraag 8 

Wat kost een gebouw dat vergelijkbaar is met het huidige en te verlaten onderkomen van Con 

Brio/Olympia?  

  

Vraag 9 

Wat zijn de investeringen behorend bij optie 1 (basis) resp. optie 3 (volledig multifunctioneel? 



 

Vraag 10 

Welk deel van de investerings-, beheer- en onderhoudslasten gaat Olympia/Con Brio naar 

verwachting betalen? 

 

 

 


